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Geachte fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00   @hollandskroon   BIC: BNGHNL2G  

 

Op 18 december 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2338) gesteld over Groen op daken. In deze 

brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden direct onder de vragen. 

 

Reactie 

1. Is het college bekend met het feit dat sedum water vasthoudt, huizen beter isoleert en verkoeling 

geeft aan zonnepanelen?  

  

 Het college is op de hoogte van de waarde van begroeide daken. Dit voor zowel de biodiversiteit, 

als het (regen)waterbufferend vermogen en de isolatie tegen extreme hitte. Ook zorgen 

begroeide daken door hun koelend vermogen voor extra rendement van zonnepanelen. Wel 

moet hierbij worden opgemerkt dat niet elke dakconstructie geschikt is voor een sedum dak of 

ander groen dak. Of het dak geschikt is ligt vooral aan de draagcapaciteit van het dak. 

  

2. Is het college bekend met het rijksdocument Green deal groene daken?  

  

Het college was nog niet bekend met deze Green deal groene daken uit 2014. Ambtelijk is 

contact opgenomen met de gemeenten die betrokken zijn geweest bij de opzet van de Green 

deal. Het blijkt dat deze Green deal niet meer bestaat. Wel zijn er meerdere acties opgezet naar 

aanleiding van de Green deal, waaronder het Nationaal Dakenplan en de werkgroep Adaptatie 

Atelier. Over deze activiteiten wordt de organisatie binnenkort bijgepraat door Nextgreen. 

  

http://www.hollandskroon.nl/
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3. Is het college bekend dat vele gemeenten in Nederland voor groen op daken subsidie beschikbaar 

stellen?  

  

 Het college is hiervan op de hoogte. Ambtelijk wordt onderzocht of Hollands Kroon in het kader 

van de Uitvoeringsagenda Klimaatadaptatie ook een subsidieregeling voor groene daken kan 

invoeren. 

 

4. Wat doet de gemeente op dit moment op het gebied van het stimuleren van groen op daken? 

  

 Bij het vaststellen van de uitvoeringsagenda klimaatadaptatie Hollands Kroon is uw raad akkoord 

gegaan met het stimuleringsplan dat onderdeel van onze uitvoeringsagenda klimaatadaptatie is. 

In het stimuleringsplan onderzoekt de organisatie hoe wij inwoners kunnen verleiden tot het 

realiseren van klimaatadaptieve maatregelen zoals het realiseren van groene daken. 

 

5. Kan het college onderzoeken onder welke voorwaarden het gebruik van sedum als dakbedekking 

in onze gemeente gestimuleerd kan worden en is ze bereid dit op te nemen in haar te voeren 

beleid? 

  

 Wij onderzoeken of we een jaarlijks budget beschikbaar kunnen stellen voor groendaken, zoals 

een tegemoetkoming per vierkante meter groendak. 

  

6. Wil het college kijken naar de wenselijkheid van het gebruik van groene daken bij 

binnenstedelijke verdichting ter compensatie van verloren gegaan groen? 

  

 Groene daken zijn een goede aanvulling op stedelijk groen, omdat ze bijdragen aan de 

biodiversiteit en de klimaatrobuustheid van dorpen en steden, maar groene daken zijn niet in te 

zetten als compensatie voor verdwenen stedelijk en/of landschappelijk groen. Dit komt onder 

meer omdat niet elk dak geschikt is voor een groen dak, en omdat niet alle verdwenen stedelijk 

en/ of landschappelijk groen terug te plaatsen is op een dakconstructie. Bovendien hebben 

groendaken wel waterbuffercapaciteit, maar niet in dezelfde mate als stedelijk/ landschappelijk 

groen. De ambtelijke organisatie werkt aan een vergroeningsplan voor alle dorpen in Hollands 

Kroon om zo verdwenen groen terug in het straatbeeld te krijgen. 

  

7. Wil het college onderzoeken of sedum op daken ook meegenomen kan worden in de herinrichting 

van de openbare ruimte?  

  

 Hier wordt al aan gewerkt. We onderzoeken hoe we dit structureel kunnen implementeren. Bij 

het vaststellen van de uitvoeringsagenda klimaatadaptatie Hollands Kroon is de gemeente de 

https://hollandskroon.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/ca2f4b1c-3666-4b7f-b820-d65ce0fd0b33?documentId=d7130c22-a315-40c5-b107-28ddd37e014e&agendaItemId=51531db1-3e4c-42ab-9614-53fa7c1554ee
https://hollandskroon.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/ca2f4b1c-3666-4b7f-b820-d65ce0fd0b33?documentId=d7130c22-a315-40c5-b107-28ddd37e014e&agendaItemId=51531db1-3e4c-42ab-9614-53fa7c1554ee
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verplichting aangegaan om zelf het goede voorbeeld te geven. Wij werken aan de vergroening 

van ons gemeentelijk vastgoed. Dit gaat samen met andere duurzaamheidsvraagstukken, zoals 

onze energie opwek. Naast het goede voorbeeld geven wil de gemeente ook actief 

ontwikkelaars stimuleren tot het natuurinclusief- en klimaatadaptief bouwen. In 2024 wordt 

verwacht dat het Rijk het Besluit Bouwwerken Leefomgeving (Bbl) aanscherpt door 

verblijfsvoorzieningen voor gebouwbewonende fauna verplicht te stellen in ieder nieuw te 

bouwen bouwwerk.  

  

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

J.W.A. Kradolfer A. van Dam 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal gemaakt en daarom niet ondertekend. 


